
 

 

 
Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Einighausen, 17 oktober 2024 
 
Betreft: vragen ex artikel 43 RvO inzake deponeren luiers en incontinentiemateriaal 
 
 
Geacht College, 
 
Onze fractie krijgt met enige regelmaat de vraag waarom er in de gemeente Sittard-
Geleen geen mogelijkheid geboden wordt om luiers en incontinentiemateriaal in daarvoor 
bestemde containers te deponeren. 
 
Enkele grote Limburgse gemeenten waaronder Maastricht en Roermond, maar ook 
kleinere gemeenten zoals Nederweert en Peel en Maas zijn inmiddels hiermee gestart en 
bieden hun inwoners aan het materiaal bij een daarvoor bestemde container aan te 
leveren. In de gemeente Maastricht worden babyluiers en incontinentiemateriaal 
gerecycled wat ook nog eens bijdraagt aan een duurzaam afvalproces.  De containers zijn 
alleen bestemd voor luiers en incontinentiemateriaal. Vochtige doekjes en ander afval 
horen niet in deze verzamelcontainers. Op ongeveer de helft van alle milieuperrons in 
Maastricht heeft de gemeente hiervoor een speciale container geplaatst. Inwoners die 
hiervan gebruik willen maken, kunnen zich bij de gemeente aanmelden voor een zgn. 
milieupas. De gemeente neemt hierbij de nodige privacy in acht.   
 
Voor de gebruikers, met name jonge gezinnen en ouderen in Sittard-Geleen betekent dit 
een forse besparing aan afvalkosten. Voor de gemeente is het tevens een vorm het 
restafval met plm. 10 procent te verminderen. Daarnaast is er sprake van minder 
geuroverlast in de warme maanden zeker nu het restafval nog maar één keer per maand 
opgehaald wordt. Ook de kans op dumpen in het buitengebied wordt kleiner als men niet 
meer voor dit afval hoeft te betalen.   
 
 
 
 



 

De CDA fractie heeft dan ook de volgende vragen:  
 

1. Is het college bekend met de mogelijkheid welke een aantal Limburgse gemeenten 
bieden luiers en incontinentiemateriaal in daarvoor bestemde containers te 
deponeren? 
Zo nee, waarom niet? 

 
2. Bent u het met de CDA fractie eens dat het mes met deze inzamelmethode aan 

twee kanten snijdt? Een daling van afvalkosten voor veel jonge gezinnen en 
ouderen, minder restafval voor de gemeente, minder dumpingen en uiteindelijk ook 
nog een duurzame oplossing bij de afvalverwerking. 

  Zo nee, waarom niet? 
 

3. Bent u als college bereid onderzoek te doen naar deze efficiënte en tevens 
duurzame vorm van afvalinzameling en hier eventueel gevolg aan te geven?  
Zo nee, waarom niet? 

 
Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
 
Hoogachtend, 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 

 
Raadslid 
 
 


